
Bestyrelsesmøde den 25. juni 2024, kl. 18.30

Til stede: Rasmus Jørgensen, Henrik Andersen, Birgit Jensen, Lisabeth Celpi, Helle Dernoff,
Heidi Saxtoft, Gefion Bentsdatter

Fraværende: Ingen

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt med rettelser – ingen navne

2. Godkendelse af referat af 10. april 2024
Godkendt

3. Ønsker til konkurrencekalenderen
Der sendes følgende ønsker til kredsen om afholdelse af konkurrencer 2025 i
Kalundborg:
DcH lydighed 30. marts
Rally 11. maj
Nose Work 22. februar

Det blev vedtaget, at eftertilmelding fremover ikke accepteres til konkurrencer

4. Hold og kurser efter sommerpausen
a) Nuværende HF på hvalpefortsætterkurset
Der er en træner, som har tilbudt at fortsætte med holdet som C-hold

b) Unghundehold
Holdet er ikke større nu, end det kan håndteres af én træner, hvis de nuværende trænere
ønsker det

c) Træner til C-hold
Det drøftes efter sommerferien

d) Andet
Det startes et hvalpekursus op efter sommerferien uge 32 til uge 41. Holdet træner
tirsdag kl. 16.30 - 1730



5. Status på dialog med kommunen om græsslåning
a) Nyt kort er efterspurgt, men endnu ikke modtaget
Kommunen har indvilget i at udvide A3 området med 60%

b) Kommunens formulering i svar via Giv-et-praj app
Kommunen har oplyst, at vi ikke må foretage nogen form for vedligehold i A4 området

c) Hvad skal der foretages yderligere
Vi afventer og ser, hvordan den nu aftalte ordning kommer til at fungere

6. Medlemsaftener/-arrangementer
Diskussion af hvorvidt og i hvilke tilfælde folk udefra (gæster) skal inviteres til
arrangementer i DcH Kalundborg regi
Det skal aftales bedre fremover, så de, der tilmelder sig ved, om det er et
medlemsarrangement eller om der inviteres personer som ikke er medlem af DcH
Kalundborg.

7. Eventuelt
DcH Kalundborg skal blive bedre til at gøre opmærksom på os selv i pressen og andre
steder.
Vi skal være mere opmærksomme på vores kommunikation.
Der skal udarbejdes plan over hvornår og på hvilke hold, der skal være ”føl” med i resten
af 2024. Ved kommende træneraspiranter skal planen foreligger når de starter
uddannelsen.
Der var forslag til, at der blev oprettet en anlægskonto, hvor der kunne overføres et fast
beløb til større, fremtidige anlægsopgaver.
Det blev foreslået at undersøge muligheden for at installere en mindre opvaskemaskine.

10. Næste bestyrelsesmøde
Onsdag den 4. september 2024, kl. 18.30


